
 

 

Beantwoording vragen uit de raadscommissie 

 

Nummer DOC-20-243175 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam commissielid G. Gringhuis 

Fractie GemeenteBelangen 

Onderwerp Commissievragen GemeenteBelangen Rvs Investering renovatie 

kunstgrasvelden 

Datum waarop de vraag is gesteld 25 maart 2020 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de raadsvergadering. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Tijdens de commissievergadering van 5 maart gaven diverse partijen aan voor een infill te zijn van 

kurk bij de vervanging van de kunstgrasvelden. Ook GemeenteBelangen heeft een duidelijke 

voorkeur voor kurk, echter de dekking hiervan is volgens ons niet wenselijk, evenals de dekking bij 

het wijzigingsvoorstel wat nu gedaan is. 

 

GemeenteBelangen ziet het liefst, dat de dekking uit de lopende begroting gehaald kan worden. 

Vanuit het college horen we regelmatig dat de organisatie onder druk staat qua personeel. Hierdoor 

kan wellicht niet alles gerealiseerd worden van datgene wat in de begroting benoemd staat (o.a. bij 

nieuw beleid). Daarom onze volgende vragen: 

 

1.  1. In de begroting zien we grote bedragen staan bij nieuw beleid. Denk hierbij onder 

andere aan de volgende punten uit de begroting: 

- 22. Actualiseren gebruikersvergunningen (€ 203k) 

- 24 Vastgoed basisadministratie adressen en gebouwen (€113k) 

- 29 Uitvoering verblijfsrecreatie (€ 29k) 

- 33 Westlands model (€ 168k) 

Wordt dit nieuw beleid in zijn geheel uitgevoerd voor wat betreft het programma 2020, 

zo niet welk bedrag blijft beschikbaar als dekking voor eventueel andere projecten 

(bijvoorbeeld kunstgrasvelden)? 

antwoord  Wij hebben een realistische begroting opgesteld. Op dit moment zien wij geen 

budgetten waar wij structureel op kunnen besparen. 

 

Het vervangen van de kunstgrasvelden heeft een structureel effect. De posten: 

- 22. Actualiseren gebruikersvergunningen (€ 203k) 

- 29 Uitvoering verblijfsrecreatie (€ 29k) 

 

Betreffen incidentele budgetten. Als er al ruimte in deze budgetten zit kunnen we dit  

niet inzetten om structurele lasten te dekken. 



 

 

 

De posten: 

- 24 Vastgoed basisadministratie adressen en gebouwen (€113k) 

- 33 Westlands model (€ 168k), waarvan € 50k structureel 

Betreffen (deels) structurele budgetten. Op dit moment verwachten wij niet dat er in 

deze budgetten ruimte is voor dekking van andere projecten. 

 

Op zijn vroegst hebben we bij de herfstnota, of bij de jaarrekening 2020, goed inzicht 

in niet bestede budgetten. 

 

2. 2. Zijn er binnen de huidige begroting nog andere posten (in nieuw en bestaand beleid) 

waarop bespaard kan worden en welke als dekking kunnen dienen voor andere 

projecten (bijvoorbeeld vervanging kunstgrasvelden)? 

Antwoord Wij hebben een realistische begroting opgesteld. Op dit moment zien wij geen 

budgetten waar wij structureel op kunnen besparen.  

 

Op zijn vroegst hebben we bij de herfstnota, of bij de jaarrekening 2020, goed inzicht 

in niet bestede budgetten. 

 

 

 


